
Gravity® is a registered brand of the Adam Hall Group Adam Hall GmbH | Adam-Hall-Str. 1 
61267 Neu-Anspach | Germany

Phone: +49 60 81 · 94 19-0 
adamhall.com  

SAFETY INFORMATION
1. Please read these instructions carefully before you start installation 

and assembly.
2. Keep all information and instructions in a safe place.
3. Follow the instructions.
4. Observe all safety warnings. Never remove safety warnings or other 

information from the equipment.
5. Be attentive when setting up the product and protect yourself from injury.
6. This product is intended for indoor use only. Using it outdoors could lead to 

product failure and personal injury.
7. Do not modify this equipment.
8. Comply with all applicable disposal laws in your country. During disposal 

of packaging, please separate plastic and paper/cardboard.
9. Plastic bags must be kept out of reach of children.
10. If you have any questions refering to this instruction or any warnings, 

please contact your local distributor.

MANUFACTURER’S WARRANTY & LIMITATION OF LIABILITY 
You can find our current warranty conditions and limitation of liability at: 
https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARA-
TIONS_GRAVITY.pdf
To request warranty service for a product, please contact Adam Hall GmbH, 
Adam-Hall-Str. 1, 61267 Neu Anspach / Email Info@adamhall.com /
49 (0) 6081 / 94 19-0

            PROPER DISPOSAL OF THIS PRODUCT 
(WASTE ELECTRICAL AND ELECTRONIC EQUIPMENT) 
(Valid in the European Union and other European countries with waste 
separation) 

This symbol on the product, or the documents accompanying the product, 
indicates that this appliance may not be treated as household waste. This is 
to avoid environmental damage or personal injury due to uncontrolled waste 
disposal. Please dispose of this product separately from other waste and 
have it recycled to promote sustainable economic activity.

SANDBAG
WITH LUGS FOR TRIPODS, FOR FILLING 
LARGE: BG SB L 1 · SMALL: BG SB S 1

FEATURES
• Ruggeds and bag
• Innerbag can be filled as desired with sand, gravel, etc. 
• Outermaterial made of water-repellant 1680D nylon 
• Non-slip mesh underside
• Integrated metal eyelets for attaching to stands
• Available in two sizes: small und large

DESCRIPTION
Everything has been prepped and the event can begin - then someone acci-
dentally knocks over a stand and the real fun begins. To ensure that valuable 
pieces of equipment - microphones, speakers, spotlights and more - are stable 
and secure, the Gravity® portfolio now includes the new BG SB sandbags - in-
dividually fillable bags for easy attachment to stand legs. In addition to stage 
use, the BG SB bags also ensure greater safety in film and photography work - 
for example when a diffuser or softbox needs to be raised to great height over 
a C-stand The bags also stabilize equipment when using Content Creator and 
Videocaster, which for optical reasons work with a long boom arm or a lighter 
table stand. The Gravity® sandbag keeps you rock steady.

The BG SB sandbags are available in two versions: SMALL for mic stands and 
LARGE for C-stands and loudspeaker and lighting stands. Handling the bags 
is as easy as it is effective. Each bag has two inner bags that can be filled with 
sand, gravel or other materials as desired - and fit perfectly into the two recess-
es. The BG SB sandbag is then simply set down on the stand base or leg to hold 
the stand down firmly and reliably. The carrying handles offer additional com-
fort so that the bags can be gripped and repositioned with one hand.

To ensure that potentially heavily filled bags do not slide down on steep stand 
legs, they have a special non-slip mesh surface on the underside. In this way, the 
BG SB can be quickly and easily attached, removed and set back down again 
during hectic changeovers. (Velcro fasteners and straps are not necessary to 
fasten the bag to the stand leg). If strong winds are an issue, you can use the 
integrated metal eyelets on the corners to securely connect the bags to the 
stand using cable ties or rope.

For worry-free use on open-air stages and restaurant terraces, or for outdoor 
film shoots, the BG SB features a water-repellent outer material made of 1680D 
nylon, which makes sure that the sand or gravel inside do not become moist.

Product number GBGSBL1/ GBGSBS1

Product type Stands and Tripods

Type Sandbag

Number of bags 2

Number of inner bags 2

Color Black

Material 1680D Nylon; 420D Nylon; 
Anti-Slip Mesh Cloth

Latch Zipper / Velcro

Width L: 420 mm | S: 340 mm

Height L: 260 mm | S: 210 mm

Depth 45 mm

Weight 0.71 kg

SPECIFICATIONS

https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARATIONS_GRAVITY.pdf
https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARATIONS_GRAVITY.pdf
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SICHERHEITSHINWEISE
1. Bitte lesen Sie diese Bedienungsanleitung sorgfältig, bevor Sie mit der 

Montage und dem Aufbau beginnen.
2. Bewahren Sie alle Informationen und Anleitungen an einem sicheren Ort auf.
3. Folgen Sie den Anleitungen.
4. Beachten Sie stets alle Sicherheitshinweise. Entfernen Sie niemals 

Sicherheitshinweise oder andere Informationen von dem Produkt.
5. Seien Sie beim Aufbauen des Produkts aufmerksam und schützen sich 

vor Verletzungen.
6. Dieses Produkt ist ausschließlich für den Einsatz in Innenräumen bestimmt. 

Der Einsatz im Außenbereich kann zu Schäden am Produkt und zu 
Personenschäden führen.

7. Nehmen Sie keine Veränderungen an diesem Produkt vor.
8. Beachten Sie bei der Entsorgung die in Ihrem Land geltenden Gesetze. 

Trennen Sie bei der Entsorgung bitte Kunststoff und Papier bzw. 
Kartonagen voneinander.

9. Kunststoffbeutel müssen außer Reichweite von Kindern aufbewahrt werden.
10. Falls Sie Fragen zu dieser Anleitung oder zu den Sicherheitshinweisen 

haben, wenden Sie sich bitte an Ihren Fachhändler/Vertrieb.

HERSTELLERGARANTIE & HAFTUNGSBESCHRÄNKUNG 
Unsere aktuellen Garantiebedingungen und Haftungsbeschränkung finden 
Sie unter: https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DEC-
LARATIONS_GRAVITY.pdf

Im Service Fall wenden Sie sich bitte an Adam Hall GmbH, Adam-Hall-Str. 1, 
61267 Neu Anspach / E-Mail Info@adamhall.com / +49 (0)6081 / 94 19-0

 KORREKTE ENTSORGUNG DIESES PRODUKTS  
(Gültig in der Europäischen Union und anderen europäischen Ländern mit Mülltren-
nung) Dieses Symbol auf dem Produkt oder dazugehörigen Dokumenten weist da-

rauf hin, dass das Gerät am Ende der Produktlebenszeit nicht zusammen mit dem normalen 
Hausmüll entsorgt werden darf, um Umwelt- oder Personenschäden durch unkontrollierte 
Abfallentsorgung zu vermeiden. Bitte entsorgen Sie dieses Produkt getrennt von anderen 
Abfällen und führen es zur Förderung nachhaltiger Wirtschaftskreisläufe dem Recycling zu. 
Als Privatkunde erhalten Sie Informationen zu umweltfreundlichen Entsorgungsmöglichkeiten 
über den Händler, bei dem das Produkt erworben wurde, oder über die entsprechenden 
regionalen Behörden. Als gewerblicher Nutzer kontaktieren Sie bitte Ihren Lieferanten und 
prüfen die ggf. vertraglich vereinbarten Konditionen zur Entsorgung der Geräte. Dieses 
Produkt darf nicht zusammen mit anderen gewerblichen Abfällen entsorgt werden. 

FEATURES
• Robuster Sandsack
• Innenbeutel individuell mit Sand, Kieseln etc. befüllbar
• Oberfläche aus wasserabweisendem 1680D Nylon 
• Rutschfeste Mesh-Unterseite
• Integrierte Metallösen für die zusätzliche Befestigung am Stativ 
• Erhältlich in zwei Größen: small und large

BESCHREIBUNG
Alle Vorbereitungen sind getroffen, die Veranstaltung kann losgehen - dann stößt 
jemand aus Versehen gegen ein Stativ und der Ärger ist vorprogrammiert. Damit 
wertvolles Equipment - Mikrofone, Lautsprecher, Scheinwerfer und mehr - stabil und 
sicher stehen, hat Gravity® die neuen BG SB Bags im Portfolio - individuell befüllbare 
Sandsäcke für die einfache Befestigung an Stativbeinen.

Neben dem Bühneneinsatz sorgen die BG SB auch im Film- und Fotobereich für mehr 
Sicherheit, etwa wenn ein Diffusor oder eine Softbox über ein C-Stativ auf große Höhe 
aufgezogen werden muss. Auch Content Creator und Videocaster, die aus optischen 
Gründen mit einem langen Boom-Arm oder einem leichteren Tischstativ arbeiten, 
brauchen sich mit dem Gravity® Sandsack keine Sorgen mehr um die Statik ihrer Sta-
tivkonstruktionen zu machen.

Die BG SB Sandbags sind in zwei Versionen erhältlich: SMALL für Mikrofonständer, 
LARGE für Lautsprecher-, Licht- und C-Stative. Die Handhabung ist so einfach wie ef-
fektiv: Jedes Bag verfügt über zwei Innentaschen, die nach Belieben mit Sand, Kieseln 
oder anderem Inhalt befüllt werden können und passgenau in die beiden Aussparun-
gen passen. Im Anschluss wird der BG SB Sandsack einfach auf das ausgeklappte 
Stativbein gelegt und hält dieses zuverlässig am Boden. Zusätzlichen Komfort bieten 
die Tragegriffe, um die Bags mit einer Hand greifen und neu platzieren zu können.

Damit die Bags trotz schwerer Befüllung auf steil stehenden Stativbeinen nicht herun-
terrutschen, verfügen diese auf der Unterseite über eine spezielle Anti-Rutsch- Ober-
fläche aus Maschenstoff. Auf diese Weise lassen sich die BG SB schnell und einfach 
anbringen, abbauen und in hektischen Umbauphasen neu auflegen - zusätzliche Klet-
tverschlüsse oder Laschen sind nicht nötig, um das Bag am Stativbein zu befestigen. 
Wer bei starkem Windeinfall trotzdem auf Nummer sicher gehen möchte, kann die 
integrierten Metallösen an den Ecken nutzen, um die Bags über Kabelbinder oder ein 
Seil fest mit dem Stativ zu verbinden.

Für den sorgenfreien Einsatz auf Open-Air-Bühnen, Außendrehs oder Restaurant-
terrassen verfügen die BG SB über ein wasserabweisendes Außenmaterial aus 1680D 
Nylon, welches wasserabweisend ist und dafür sorgt, dass Sand und Kiesel im Innern 
nicht feucht werden.

Artikel Nr. GBGSBL1/ GBGSBS1

Produktart Ständer und Stative

Typ Sandsack

Anzahl Taschen 2

Anzahl Beutel 2

Farbe Schwarz

Material 1680D Nylon; 420D Nylon; 
Rutschfester Maschenstoff

Verschluss Reißverschluss / Klettverschluss

Breite L: 420 mm | S: 340 mm

Höhe L: 260 mm | S: 210 mm

Tiefe 45 mm

Gewicht 0,71 kg

SPEZIFIKATIONEN

SANDSACK
MIT BEFESTIGUNGSÖSEN FÜR STATIVE, BEFÜLLBAR 
LARGE: BG SB L 1 · SMALL: BG SB S 1

https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARATIONS_GRAVITY.pdf 
https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARATIONS_GRAVITY.pdf 

